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Protokoll från årsmöte avseende verksamhetsåret 2024 
Plats: Missionsgården, Åhus  
Tidpunkt: 2025-04-23 

 
          
1 Årsmötet öppnas Fredrik Åsare hälsade alla välkomna och öppnade årsmötet. 

 
2 Val av ordförande att leda 

årsmötesförhandlingarna: 
  

Fredrik valdes till ordförande för att leda årsmötet. 

3 Val av sekreterare och  
justeringspersoner för mötet: 
 

Sven Liljedahl valdes som sekreterare och Thomas Nolin 
samt Per Faust valdes till justeringspersoner.       

4 Årsmötets behöriga utlysande: 
 

Årsmötet fann mötet behörigen utlyst. 

5 Upprop och godkännande av fullmakter: Röstlängden som bestod av åtta fastigheters representanter 
närvarande, inga fullmakter har lämnats in.  
 

6 Behandling av verksamhetsberättelsen 
                   

Fredrik läste i stora drag upp verksamhetsberättelsen och 
den ekonomiska redovisningen. Verksamhetsberättelsen 
samt ekonomisk redovisning har bifogats inbjudan som ett 
digitalt dokument.  
Mötet godkände verksamhetsberättelsen inklusive den 
ekonomiska redovisningen.  
 

7 Revisionsberättelsen för verksamhetsåret. Revisionsberättelsen upplästes och godkändes. 
 

8 Beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen: 
 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2024. 

9 Val av ordförande för ett år: Fredrik Åsare hade avböjt omval som ordförande. 
Valberedningen meddelade att Ulf Holberg är villig att 
väljas till ordförande i ett år. Fredrik Åsare är dock villig att 
kvarstå som styrelseledamot på ett år. 
 
Ulf Holmberg valdes till ordförande i den administrativa 
styrelsen. Fredrik Åsare valdes till ledamot på ett år.  

   
10 Val av tre ledamöter till styrelsen för två 

år 
Anneli Holmström och Lars Gillberg nyvaldes på två år. 
Sven Liljedahl omvaldes på två år. 
 

11 
 

Val av en revisor för två år Per Utbult är vald som revisor till 2026. Någon ytterligare 
revisor kunde inte väljas, då det inte fanns förslag. 
  

12 Val av en ledamot till valberedning för 
två år: 
 

Robin Boissel som är vald till 2026 blir ensam på denna 
post och stöttas av styrelsen.   
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13 Fastställande av årsavgiften för 2025 Mötet röstade för en att återta årsavgiften om 200 
kr/fastighetsmedlem.  
 

14 Ärenden som styrelsen förelagts årsmötet 
 

Ett förslag på att ge styrelseledamöterna en 
schablonkostnadsersättning om 750 kr per år för att täcka 
kostnader. Förslaget röstades enhälligt igenom av 
årsstämman. 

 
15 
 
 
 
16 

 
Ärende som väckts i enlighet med § i 
föreningens stadgar 
 
 
Övriga ärenden som mötet beslutar uppta 
till behandling 

 
Inga ärenden som hänskjutits till årsmötet. 
 
 
 
En fråga kom upp hur vi på bästa sätt kan öka 
medlemsantalet. Detta blir en fråga för styrelsen att ta tag i 
under det kommande året.  
Beviljades Sälgvägen 1000 kr till att fira 50 år för de som 
har bott där sedan starten. Detta godtogs mot uppvisande av 
kvitto.  
 
 
 

17 
 
 
 

Avslutning 
 

Mötesordförande Fredrik tackade deltagarna för att de 
närvarat och bidragit till bra diskussioner samt avslutade 
årsmötet för verksamhetsåret 2024. 

   
  
Åhus 2025-04-23 
 
 
 
……………………………………..  …………………………….. 
Sven Liljedahl, sekreterare   Fredrik Åsare, ordförande 
 
 
Justeras: 
 
 
 
………………………………………  ……………………………………….. 
Per Faust     Thomas Nolin   
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